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 21.1952/Io 
 9 november 2021 
 Goedgekeurde versie 

 

Verslag openbare deel van de 165e bijeenkomst raad FHML  
d.d. dinsdag 12 oktober 2021 

Aanwezig: zie presentielijst 

 
1 Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering. 
 
2a Vaststellen van de tekst van het openbare deel van het verslag van de 164e 

bijeenkomst d.d. 14 september 2021 
-21.1739o – d.d. 29-09-21 – verslag met bijlagen 
 
Zie de goedgekeurde versie van het verslag met kenmerk: 21.1739/Io. 

 
2a Opmerkingen naar aanleiding van het openbare deel van het verslag  
 

3 Mededelingen decaan 
De decaan merkt op dat de vice-decaan, N. de Vries, vandaag voor de laatste keer de 
raadsbijenkomst bijwoont in verband met het naderen van het einde van zijn vice-decaanschap. 

 
4 COVID-19 
M. oude Egbrink geeft aan dat het onderwijs over het algemeen goed verloopt. Studenten met een 
reisbeperking kunnen in periode 2 ook onderwijs online gaan volgen. Studenten hebben de 

mogelijkheid tot verschoning, maar daar wordt vooralsnog weinig gebruik van gemaakt. Per  
1 februari 2022 worden geen online toetsen met proctoring meer aangeboden. Desgevraagd geeft 
M. oude Egbrink aan, dat er voor periode 2 nog geen besluitvorming heeft plaatsgevonden over de 

herkansingsmogelijkheden voor studenten die niet naar de campus kunnen komen voor een toets. 
De kans bestaat dat de gebruikelijke herkansingsmogelijkheden zullen worden ingezet.  
Studenten die het coronavirus hebben opgelopen dienen dit te melden bij Bureau Onderwijs,  

R. Nijssen. De raad vraagt hoe er wordt omgegaan met de privacy van de betreffende studenten. 
De directeur FHML verduidelijkt dat namen van studenten nooit bekend gemaakt worden. De 
melding is op verzoek van de GGD in verband met het bron- en contactonderzoek. 
 
De decaan geeft aan dat er op het gebied van onderzoek geen nieuwe ontwikkelingen zijn ten 
aanzien van COVID-19. 
 
De directeur FHML meldt dat de maatregelen inmiddels zijn afgebouwd. De aantallen in de 

gebouwen nemen toe. Dit wordt vooralsnog nog steeds gemonitord middels het inchecken via de 
UMcard, onder meer omdat de BHV-capaciteit op peil gehouden moet worden. Verder is de 
ventilatie in de kantooromgeving nog een punt dat op dit moment nader bekeken wordt.  
 
De vice-decaan informeert de raad over de onlangs aangescherpte maatregelen in het ziekenhuis. 
In het ziekenhuis hanteert men in de spreekkamers en op de afdelingen wederom de 1,5 meter 
afstand en de mondkapjes. 

 
5 BioMedisch Centrum (BMC)/Proefdiervoorziening 
De decaan geeft een toelichting. 
 
Als gevolg van de ontstane onrust over het BMC, mede ook bij de raad, naar aanleiding van een 
bericht in de Observant heeft het Bestuur FHML besloten om de raad nader te informeren. 
Het proces rondom het BMC duurt al enkele jaren. Vanwege de gevoeligheid van 

proefdieronderzoek is er altijd zorgvuldig en pas na besluitvorming gecommuniceerd naar derden. 
Het Bestuur FHML vindt proefdieronderzoek een belangrijk onderdeel van de FHML. Bestuurslid  
J. Prickaerts heeft proefdieronderzoek en de daarmee samenhangende infrastructuur in zijn 

portefeuille. De mogelijkheden voor een renovatie van de huidige CPV in de Uns50 worden 

inderdaad verkend, maar nieuwbouw is daarmee nog niet van de baan. Omdat hier dus nog geen 
besluitvorming over heeft plaatsgevonden, heeft het Bestuur FHML in een vorige raadsbijeenkomst 
aangegeven dat er nog geen ontwikkelingen te melden zijn. 
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De aanleiding van het bericht in de Observant was de in de Universiteitsraad besproken renovatie 
Uns50 waardoor ook de CPV ter sprake kwam. Het bericht in de Observant heeft geleid tot veel 

onrust. Het Bestuur FHML besloot daarop om een bijeenkomst te organiseren voor de belangrijkste 
stakeholders. Hiervoor is de Faculteitsraad helaas niet uitgenodigd.  Er was een hoge opkomst en 
er was sprake van een goed en open overleg.  
Het Bestuur FHML is in samenwerking met Facility Services aan het verkennen wat de 

mogelijkheden zijn voor een proefdiervoorziening in de Uns50. Aanleiding zijn de alsmaar 

toenemende (bouw)kosten waardoor de financiering van het BMC nog niet rond is. In een eerder 
stadium bleek de Uns50 niet geschikt, maar nader onderzoek heeft uitgewezen dat er mogelijk 

toch geen belemmeringen zijn. Op dit moment worden daartoe de technische specificaties verkend. 
J. Prickaerts heeft aangegeven voor het einde van dit jaar uitsluitsel te kunnen geven over een van 
de twee opties: nieuwbouw of renovatie. 

In de Observant is ook een opiniestuk geschreven door A. Andela, voormalige gebouwenbeheerder, 
over het BMC. Hierop zal niet worden gereageerd door het Bestuur FHML. Wel zal er in de 
Observant een interview met J. Prickaerts en A. Teubner worden gepubliceerd. 
Desgevraagd geeft de vice-decaan aan dat áls er besloten wordt om de nieuwe 

proefdiervoorziening in de Uns50 te realiseren, het schuifplan zal veranderen en de 
proefdiervoorziening voorrang zal krijgen. 
 

6 Huisvesting/gebiedsontwikkeling en nieuwbouw Randwyck 
De vice-decaan heeft geen nieuwe ontwikkelingen te melden. 
 
Studentlid, M. Bosveld, geeft aan dat er in het weekend van 23 en 24 oktober aanstaande een 

mozaïek-marathon zal worden georganiseerd om het bankje in het kader van UM-Strolling bij de 
Uns50 af te werken.  
 
Desgevraagd geeft de vice-decaan aan dat er vooralsnog niet voldoende vierkante meters 

beschikbaar zijn om alle leerpleinen ten behoeve van het nieuwe curriculum Geneeskunde, zoals in 
het initiële voorstel voorzien, te realiseren.  
 

7 Begroting FHML 2022-2026 
-21.1881 – d.d. 06-10-21 – brief decaan met bijlage (beleidshoofdstuk meerjarenbegroting FHML 
2022-2026) 

 

P. Schoonbrood, afdelingshoofd Control FHML, houdt een presentatie over het begrotingsproces 
van de FHML. De sheets zijn toegevoegd aan het openbaar deel van het verslag met kenmerk 
21.2011. 

 
Het beleidshoofdstuk van de meerjarenbegroting FHML 2022-2026 wordt besproken. 
 

De raad merkt op dat in hoofdstuk 2.1.1 ‘Kwaliteit en ontwikkeling onderwijs’ onder het kopje 
‘verlichting van de werkdruk’ wordt aangegeven dat de maatregelen tot dusver nog niet het 
gewenste effect hebben gehad, terwijl ook wordt aangegeven dat het beleid waarin vakgroepen 

worden gestimuleerd om onderwijslabeling ten volle te benutten wordt voorgezet en vraagt uitleg 
over het beleid. 
M. oude Egbrink legt uit dat vakgroepen onderwijsformatie ontvangen op basis van een 
onderwijskader. Als blijkt dat dat kader stijgt als gevolg van een stijging van het aantal studenten 

is het de bedoeling dat de vakgroep nieuw personeel aanstelt. Echter, vakgroepen zijn 
terughoudend om nieuw personeel aan te stellen voor onderwijs omdat de onderzoeksformatie niet 
stijgt met als gevolg dat extra onderwijstaken vaak wordt verdeeld onder de huidige bezetting, 

waardoor de werkdruk stijgt. Het is een ingewikkelde discussie omdat er ook gekeken dient te 
worden naar de balans tussen de onderzoek en onderwijs. Jaarlijks vinden er jaargesprekken 
plaats tussen het Onderwijsinstituut FHML en de vakgroepvoorzitters waar de onderwijsrealisatie 

van de betreffende vakgroep aan de orde wordt gesteld. Verder is het Bestuur FHML in afwachting 
van het advies van de Taskforce Sustainable Employability voor het verkrijgen van handvaten. 
De raad merkt verder op dat de punten waarop ingezet zal gaan worden ten behoeve van de 
kwaliteit en verdere ontwikkeling van het onderwijs zoals docentprofessionalisering en 

carrièrebeleid onderwijs ook in eerste instantie werkdruk verhogend werken. 
 

De raad zou graag het onderwerp werkdruk een keer willen agenderen voor een van de 

bijeenkomsten van de raad FHML. De raad adviseert het Bestuur FHML beleid te ontwikkelen voor 
alternatieve inzet van middelen om de werkdruk in het onderwijs te verlichten. 
Op basis van de gevoerde bespreking en de voorliggende documenten adviseert de raad, met 

inachtneming van bovenstaand advies, positief over de conceptversie van het beleidshoofdstuk van 
de meerjarenbegroting FHML 2022-2026. 
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8 FHML Implementatieplan UM visie op toetsen 

-21.1876 – d.d. 06-10-21 – brief decaan met bijlagen 
 
M. oude Egbrink geeft een toelichting. 
 
Een van de kritische opmerkingen van de UM-instellingsaccreditatie in 2019 was dat de UM in zijn 
geheel niet aansluit bij de wijze van toetsing. Ook één van de ambities van de Kwaliteitsafspraken 

is om de toetsing meer in lijn te brengen met het PBL-onderwijs. In het voorliggende 
implementatieplan is de nieuwe UM-visie op toetsing uitgewerkt. 
 
De raad kan zich vinden in de nieuwe visie op toetsing, maar begrijpt ook de opmerkingen en 
aandachtspunten van de Opleidingscommissies. De FHML heeft 16 verschillende soorten 

programma’s waar heel zorgvuldig en op maat naar gekeken moet worden. 
 
Op basis van de gevoerde bespreking, de door M. oude Egbrink gegeven toelichting en de 
voorliggende documenten adviseert de raad positief over het implementatieplan FHML van de 

nieuwe UM-visie op toetsing. De raad wordt graag op de hoogte gehouden van de verdere 
ontwikkelingen.  
 
9 Nagekomen agendapunten 

Er zijn geen nagekomen agendapunten. 
 
10 Rondvraag 

Een raadslid, I. de Jong, die tevens werkzaam is bij de dienst IDEE, vraagt, in het kader van de 
renovatie Uns50, of er naar andere mogelijkheden gekeken kunnen worden voor het verplaatsen 
van de vriezers, dat een steeds grotere uitdaging wordt. De directeur FHML stelt voor hier een 

separate afspraak voor te maken in aanwezigheid van de gebouwenbeheerder. 
 
De voorzitter van de raad bedankt de vice-decaan, N. de Vries, voor de prettige samenwerking in 
de afgelopen jaren. 

 
Kim Luyten 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 


